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Protokół Nr VI/15 

z VI sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie 

w dniu 26  lutego  2015r. w godz.1400 –1530 

- w sali nr 6 Ratusza Miejskiego  w Kętrzynie. 

Ustawowy skład Rady 21 radnych , obecnych 21 radnych. Lista obecności stanowi 

zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

    -     Burmistrz Miasta – Krzysztof Hećman 

    -     Z-ca Burmistrza Miasta – Damian Nietrzeba  

- Sekretarz Miasta – Teresa Dudzińska 

- Skarbnik Miasta – Władysław Litwinowicz, 

- Prezesi spółek komunalnych, 

- Dyrektorzy jednostek organizacyjnych miasta, 

- Przedstawiciele słuŜb mundurowych, 

- Naczelnicy Wydziałów UM, 

- Przedstawiciele lokalnych  mediów. 

 

Ad.pkt 1.  

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek otworzył obrady VI sesji Rady Miejskiej w 

Kętrzynie, zwołanej zgodnie z art.20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym. 

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność  obrad , powitał Burmistrza, Z-cę  

Burmistrza, Sekretarza Miasta, Skarbnika Miasta  oraz zaproszonych gości, mieszkańców 

miasta, media.  

Ponadto poinformował, Ŝe obsługę prawną zapewnia mec. Agnieszka Mikulska,  
a protokolantem jest Teresa Sawicka. 
 
Ad.pkt  2. 
Przewodniczący przedstawił porządek obrad, stanowiący zał. nr 2 do protokołu. 
Do porządku obrad poprawek  nie zgłoszono i Przewodniczący odczytał poniŜszy porządek 
obrad. 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
3.1. ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych prowadzonych przez Gminę  Miejska Kętrzyn. 

3.2. nadania statutu samorządowej instytucji kultury pod nazwą Kętrzyńskie Centrum 

Kultury. 

3.3. przejęcia od Województwa Warmińsko-Mazurskiego niektórych zadań w zakresie 

zarządzania drogami   wojewódzkimi w granicach administracyjnych  miasta 

Kętrzyn. 

3.4. przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na  terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2015. 

3.5. o zmianie uchwały Nr XLI/258/13 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 17 stycznia 

2013r. w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy Miejskiej 

Kętrzyn w Zgromadzeniu Kętrzyńskiego Związku Międzygminnego   -  

Gospodarka Odpadami z siedzibą w Kętrzynie. 

3.6. metody ustalania opłat , stawek opłat oraz terminów , częstotliwości i trybu 

uiszczania opłat za gospodarowanie odpadów komunalnych. 

3.7. zmian w budŜecie miasta. 
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4. Sprawozdanie  Burmistrza z wykonania uchwał Rady i prac Burmistrza między sesjami  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

8. Przyjęcie protokołu sesji  Nr V/2015 z dnia  22 stycznia 2015r. 
9. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad.pkt 3. Podjęcie uchwał w sprawach :  
 

3.1. 

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek odczytał  projekt uchwały w sprawie ustalenia 

kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych prowadzonych 

przez Gminę  Miejska Kętrzyn. 

Przedstawił pozytywne opinie projektu uchwały - Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i 
Spraw Socjalnych; Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Finansów.  
Radni nie zgłosili uwag  i poprawek do przedmiotowego projektu uchwały . 
Przewodniczący rady Dariusz Duczek przystąpił do głosowania przedmiotowego projektu 
uchwały. 
W chwili zarządzenia głosowania  na sali obecnych było 21 radnych „Za” przyjęciem 
uchwały oddano 21 głosów  – stwierdził, Ŝe uchwała została podjęta.  
 
Uchwała nr VI/44/15 rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie ustalenia kryteriów 

rekrutacji do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych prowadzonych 

przez Gminę  Miejska Kętrzyn –  stanowi  zał. nr 3 do protokołu. 

 

3.2. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  nadania statutu samorządowej 

instytucji kultury pod nazwą Kętrzyńskie Centrum Kultury. 

Przedstawił pozytywne opinie projektu uchwały - Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i 
Spraw Socjalnych; Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Finansów.  
Radni nie zgłosili uwag  i poprawek do przedmiotowego projektu uchwały . 
Przewodniczący Rady Dariusz Duczek przystąpił do głosowania przedmiotowego projektu 
uchwały. 
W chwili zarządzenia głosowania  na sali obecnych było 21 radnych „Za” przyjęciem 
uchwały oddano 21 głosów  – stwierdził, Ŝe uchwała została podjęta.  
Uchwała nr VI/45/15 Rady Miejskiej  w Kętrzynie  w sprawie nadania statutu 

samorządowej instytucji kultury pod nazwą Kętrzyńskie Centrum Kultury- 

stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 

3.3. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przejęcia od Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego niektórych zadań w zakresie zarządzania drogami wojewódzkimi 

w granicach administracyjnych  miasta Kętrzyn. 

Przedstawił pozytywne opinie projektu uchwały - Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i 
Spraw Socjalnych; Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  
i Finansów.  
Radni nie zgłosili uwag  i poprawek do przedmiotowego projektu uchwały . 
Przewodniczący Rady Dariusz Duczek przystąpił do głosowania przedmiotowego projektu 
uchwały. 
W chwili zarządzenia głosowania  na sali obecnych było 21 radnych „Za” przyjęciem 
uchwały oddano 21 głosów – stwierdził, Ŝe uchwała została podjęta.  
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Uchwała nr VI/46/15 Rady Miejskiej w Kętrzynie  w sprawie przejęcia od 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego niektórych zadań w zakresie 
zarządzania drogami wojewódzkimi w granicach administracyjnych  miasta 
Kętrzyn – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 
 

3.4.  

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia  

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na  terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2015. 

Przedstawił pozytywne opinie projektu uchwały - Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i 
Spraw Socjalnych; Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  
i Finansów.  
Radni nie zgłosili uwag  i poprawek do przedmiotowego projektu uchwały . 
Przewodniczący Rady Dariusz Duczek przystąpił do głosowania przedmiotowego projektu 
uchwały. 
 
W chwili zarządzenia głosowania  na sali obecnych było 21 radnych „Za” przyjęciem 
uchwały oddano 21 głosów – stwierdził, Ŝe uchwała została podjęta.  
 
Uchwała nr VI/47/15 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na  terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2015 – stanowi  zał. nr  6 do protokołu. 

 

3.5. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały o zmianie uchwały Nr XLI/258/13 Rady 

Miejskiej w Kętrzynie z dnia 17 stycznia 2013r. w sprawie wyznaczenia dodatkowego 

przedstawiciela Gminy Miejskiej Kętrzyn w Zgromadzeniu Kętrzyńskiego Związku 

Międzygminnego   -  Gospodarka Odpadami z siedzibą w Kętrzynie. 

Przedstawił pozytywne opinie projektu uchwały - Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i 
Spraw Socjalnych; Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  
i Finansów.  
Radni nie zgłosili uwag  i poprawek do przedmiotowego projektu uchwały . 
Przewodniczący Rady Dariusz Duczek przystąpił do głosowania przedmiotowego projektu 
uchwały. 
 
W chwili zarządzenia głosowania  na sali obecnych było 21 radnych „Za” przyjęciem 
uchwały oddano 21 głosów – stwierdził, Ŝe uchwała została podjęta.  
Uchwała nr VI/48/15 Rady Miejskiej w Kętrzynie o zmianie uchwały Nr 

XLI/258/13 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 17 stycznia 2013r. w sprawie 

wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy Miejskiej Kętrzyn w 

Zgromadzeniu Kętrzyńskiego Związku Międzygminnego   -  Gospodarka 

Odpadami z siedzibą w Kętrzynie – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 
3.6. 
Przewodniczący Rady Dariusz Duczek odczytał projekt uchwały w sprawie metody 

ustalania opłat, stawek opłat oraz terminów, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 

gospodarowanie odpadów komunalnych. 

Przedstawił pozytywne opinie projektu uchwały - Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i 
Spraw Socjalnych; Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  
i Finansów.  
Radni nie zgłosili uwag  i poprawek do przedmiotowego projektu uchwały . 
Przewodniczący Rady Dariusz Duczek przystąpił do głosowania przedmiotowego projektu 
uchwały. 
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W chwili zarządzenia głosowania  na sali obecnych było 21 radnych „Za” przyjęciem 
uchwały oddano 21 głosów – stwierdził, Ŝe uchwała została podjęta.  
Uchwała nr VI/49/15 Rady Miejskiej w Kętrzynie  w sprawie metody ustalania 
opłat , stawek opłat oraz terminów , częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 
gospodarowanie odpadów komunalnych – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 
 

3.7. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta . 

 Przedstawił pozytywne opinie projektu uchwały - Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia 
 i Spraw Socjalnych; Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Rozwoju 
Gospodarczego  
i Finansów.  
W tym miejscu porządku radna Wioletta Czech zgłosiła  zapytanie dotyczące  uchylonej  
uchwały w sprawie podatku od nieruchomości.  Burmistrz Miasta oraz Skarbnik Miasta 
udzielili  odpowiedzi na zgłoszone zapytanie  – treść zapytania  i odpowiedź została 
zapisana w formie elektronicznej i znajduje się na  stronie: 
http://bip.warmia.mazury.pl/ketrzyn_gmina_miejska/140/540/VI_sesja_Rady_Miejskiej_
w_Ketrzynie/ 
 
Radni nie zgłosili poprawek do przedmiotowego projektu uchwały . 
Przewodniczący Rady Dariusz Duczek przystąpił do głosowania przedmiotowego projektu 
uchwały. 
W chwili zarządzenia głosowania  na sali obecnych było 21 radnych „Za” przyjęciem 
uchwały oddano 20 głosów i 1 głos „przeciw”  – stwierdził, Ŝe uchwała została podjęta.  
Uchwała nr VI/50/15 Rady Miejskiej  w Kętrzynie w sprawie zmian w budŜecie 

miasta – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Ad.pkt 4 

Sprawozdanie  Burmistrza z wykonania uchwał Rady i prac Burmistrza między sesjami  

stanowi zał. nr 10 do  protokołu. 

Ponadto Burmistrz Miasta Krzysztof Hećman w uzupełnieniu sprawozdania poinformował, 

Ŝe w dniu 23 lutego br.  odwiedził nasze miasto oraz  firmę Philips i MST  ambasador 

Kazachstanu oraz przedstawiciele grupy parlamentarno  poselskiej z propozycją podjęcia  

współpracy  gospodarczej Kazachstanu z regionem  warmińsko mazurskim. 

 

W dniu dzisiejszym odbyło się spotkanie Dyrektora Regionalnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej Panią Wiesławą Przybysz ze wszystkimi instytucjami z terenu powiatu, 

działającymi w zakresie pomocy społecznej, aktywizacji zawodowej.  

W tym miejscu Burmistrz  Miasta Krzysztof  Hećman podziękował Pani Teresie  

Murawskiej – Kierownikowi MOPS w Kętrzynie za  inicjatywę i zorganizowanie tej 

konferencji. 

 

W kwestii stadionu przy ul. Bydgoskiej – Burmistrz Miasta Krzysztof Hećman 

poinformował, Ŝe jest to trudny temat , ze względu na sytuację polityczną. Dokumentacja  

projektowa wykonana przez firmę MDM Szczecin  będzie wykonana zgodnie z terminem. 

Natomiast co do realizacji  trzeba będzie się zastanowić w jakim zakresie będzie moŜna 

zrealizować  

w ramach środków własnych oraz  uzyskać pomoc ze strony rządu, czy władz 

wojewódzkich, aby móc zrealizować ten ciekawy projekt. 

 

Ad.pkt  5 Interpelacje , zapytania radnych: 

 



5 
 

Radna Helena Szymkiewcz - jaki będzie zakres prac remontowych i z jakich środków 

będzie  finansowy remont  sali tańca w Gimnazjum nr 2 ? 

 

Radna Wioletta Czech zgłosiła następujące zapytania: 

1) czy prowadzona jest u nas metoda hukowa do płoszenia ptaków uciąŜliwych dla 

mieszkańców? 

2) jakie są plany dotyczące terenu  skrzyŜowania ul. Kazimierza Wielkiego i ul. 

Dąbrowskiego w związku z  planowanym utworzeniem 10 stanowisk garaŜowych?    

 

3) co w dniu 4 lutego br. o godz. 7.40 robił  samochód cięŜarowy „śmieciarka” 

PGK”Komunalnik”  wraz z 3 pracownikami,  na trasie Kętrzyn Bartoszyce na wysokości 

miejscowości Gałwuny ? 

 

 4) zwróciła się z prośbą aby  kierowcy  autobusów komunikacji miejskiej przy sprzedaŜy 

biletów komunikacji miejskiej, przyjmowali drobne nominały (poniŜej 50 gr.) szczególnie 

od dzieci i osób starszych w wyjątkowych sytuacjach. 

 

5) w związku  z rozstrzygniętym przetargiem na usługi opiekuńcze dla podopiecznych 

MOPS  w miejscu zamieszkania - który wygrała firma z Olsztyna,  zwróciła się z 

następującym zapytaniem -  dlaczego MOPS  kętrzyński, tak bardzo zabiega  o tę 

olsztyńską firmę, jest zaangaŜowany w to Ŝeby pomagać tej  firmie, dlaczego kętrzyńska 

firma ma być podwykonawcą, oraz dlaczego MOPS nie wyciągnie  konsekwencji z tego Ŝe 

firma, która wygrała przetarg  nie jest w stanie zabezpieczyć po prostu opieki? 

 

 Radny Bronisław  Goździewski : 

1) czy zostały podjęte jakieś prace w kwestii doświetlenia przejść dla pieszych. 

2) przygotowanie stadionu do sezonu wiosennego ( uporządkowanie). 

 

Anna Abramowicz – zwróciła się z  prośbą do Przewodniczącego Rady Miejskiej  

o rozwaŜenie moŜliwości  organizowania  sesji Rady Miejskiej w godzinach późniejszych, 

celem umoŜliwienia  udziału w sesji, pracującym  mieszkańcom miasta.  

 

Radny Andrzej Niedźwiecki- co oznacza skrót  Fundacja DKMS , której postanowiono 

udzielić  wsparcia w propagowaniu ich idei ? 

 

Ad.pkt 6  Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

 

Burmistrz Miasta Krzysztof Hećman poinformował, Ŝe radny Rafał Rypina wprowadza 

ludzi w błąd w kwestii  wyŜszości  technologii sodowej nad technologią leadową, jaka jest 

stosowana przy oświetleniu ulicznym na terenie naszego miasta 

 

Burmistrz Miasta uwaŜa, Ŝe radna W.Czech w swoim zapytaniu w kwestii realizacji usług 

opiekuńczych w naszym mieście,  postawiła zarzut  korupcji  Miejskiemu Ośrodkowi 

Pomocy Społecznej, Ŝe działa w interesie firmy , która wygrała przetarg na prowadzenie 

usług opiekuńczych . 

 

Burmistrz Miasta Krzysztof Hećman – odnośnie doświetlenia przejść dla pieszych, 

poinformował, Ŝe  w dniu 10 marca br. odbędzie się spotkanie  z firmą Philips w celu 

omówienia  rozwiązań pozwalających doświetlić przejścia dla pieszych na terenie miasta. 



6 
 

Ponadto Burmistrz w celu zapewnienia większego bezpieczeństwa pieszym zwrócił się do 

Komendanta Policji o  to aby policjanci  zaczęli karać kierowców za przekraczanie 

prędkości na terenie miasta.   

Jednocześnie poinformował, Ŝe na ulicy Westerplatte zostały zdjęte spowalniacze ( były 

nieodpowiednie) i Zarząd Dróg Powiatowych miał wymienić na właściwe  i do  tej pory 

tego nie uczynił. 

 

Burmistrz Krzysztof Hećman wyjaśnił skrót,   Fundacja DKMS - dotyczy przeszczepu 

szpiku kostnego . Postanowiono, Ŝe miasto włączy się w tę akcje, poprzez 

rozpropagowanie jej wśród naszych mieszkańców. 

 

Burmistrz Miasta potwierdził, iŜ stan techniczny stadionu na ul. Bydgoskiej jest bardzo 

zły. Dyrektor  MOSiR będzie musiała dołoŜyć wszelkich starań aby przygotować stadion 

do rozgrywek piłkarskich w sezonie wiosennym.  

 

Z-ca Burmistrza Damian Nietrzeba poinformował, Ŝe  remont sali do tańca  w Gimnazjum 

nr 2, będzie realizowany w kilku etapach w miarę moŜliwości finansowych. Priorytetem w 

roku bieŜącym będzie remont sali w Auli Gimnazjum nr 2 oraz  toalety , zadanie to 

zostanie  sfinansowane  w ramach budŜetu obywatelskiego 

 

Prezes PGK”Komunalnik” Andrzej Degórski w kwestii  śmieciarki - poinformował, Ŝe 

Spółka PGK”Komunalnik” świadczy równieŜ usługi poza terenem naszego miasta i ta 

śmieciarka wykonywała swoje obowiązki. 

 

Naczelnik Wydziału Planowania i Gospodarki Gruntami Halina Kuriata poinformowała, Ŝe 

została przeprowadzona analiza terenów na obszarze miasta, które są do 

zagospodarowania  i  w tym obszarze wiemy, Ŝe mogą być  zlokalizowane garaŜe. Nie 

oznacza to , Ŝe na tym etapie zostały podjęte decyzje.  

  

Ad.pkt 7  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

 

Radna Wioletta Czech – stwierdziła , Ŝe w swojej wypowiedzi - pytała dlaczego MOPS 
uczestniczy w spotkaniu między dwoma firmami, a nie stawiała  zarzut  korupcji  
Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej, Ŝe działa w interesie firmy , która wygrała 
przetarg na prowadzenie usług opiekuńczych 

 
Radny Józef Szatrawski  -  w załączeniu przekazał  wniosek dotyczący włączenia  do Panu  
Zagospodarowania Przestrzennego Województwa Warmińsko – Mazurskiego - budowy 
obwodnicy dla miasta Kętrzyn –  wniosek stanowi zał. 11 do protokołu. 
 

Radny Andrzej Niedźwiecki -  oświetlenie terenu przejścia  dla pieszych przy ul. Chopina 

na wysokości Przychodni Lekarskiej. 

 

Radny Krzysztof Krupienik – przy ustalaniu arkuszy organizacyjnych szkół  podstawowych 

na rok szkolny 2015/2016, uwzględnić  zajęcia  z nauki pływania dla uczniów . 

 

Radny Bronisław Goździewski -  uporządkowanie terenu Ogrodu Ekologicznego. 
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Radna Anna Abramowicz pogratulowała  Burmistrzowi Miasta wyboru Pana Krzysztofa 
Bućko ( byłego radnego)  na Przewodniczącego Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych .  
 
Przewodniczący Rady Dariusz Duczek  zapoznał zebranych z pismem Stowarzyszenia  

Producentów i Dziennikarzy Radiowych w sprawie zakończenia 14 edycji Kampanii 

Zachowaj Trzeźwy Umysł – stanowiący zał. nr 12 do protokołu. 

Ad.pkt 4 

Przewodniczący poinformował, Ŝe do Protokołu nr V /15 z dnia  22 stycznia 2015r. br. nie 
zgłoszono poprawek. 
Następnie Przewodniczący Rady Dariusz Duczek poddał pod głosowanie przyjęcie 
Protokołu sesji  Nr V/2015 z dnia 22 stycznia 2015r. 
W chwili zarządzenia głosowania na sali obecnych było 21 radnych. „Za” przyjęciem 
protokołu nr IV/14  głosowało 21 radnych  - jednogłośnie  –  protokół  został przyjęty. 
 

Ad.pkt  5. 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący zamknął VI sesję Rady Miejskiej W 

Kętrzynie. 

 

 
Zapis VI sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie  w wersji audio znajduje się na stronie : 

http://bip.warmia.mazury.pl/ketrzyn_gmina_miejska/140/540/VI_sesja_Rady_Miejskiej_

w_Ketrzynie/ 

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołowała:Teresa Sawicka  

 
 
 

 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Dariusz Marek Duczek 
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